
PROTOKÓŁ NR 61/13

z posiedzenia Komisji: 

Budżetu, Planowania i Finansów oraz

Rewizyjnej,

które odbyło się 5 kwietnia 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Artur Wrona– Przewodniczący Komisji,

3. Anna Klepacz,

4. Teresa Szczepańska,

5. Adam Bierowski,

6. Krzysztof Kapała, 

7. Zbigniew Mazurak.

Nieobecni usprawiedliwieni: Kamila Pietraszek, Maria Zielińska, Mariusz Kubiak, Paweł Pituch.

Zaproszone osoby:

8. Andrzej Machnica,

9. Agata Młodawska.

Porządek obrad:

1. Rozpoczęcie posiedzenia. 

2. Omówienie wykonania budżetu za 2012 r.

3. Omówienie skarg mieszkańców.

4. Sprawy różne.

Ad. 1  Posiedzenie obydwu komisji  otworzył Przewodniczący K.B.P.iF. Pan Artur Wrona. Poprosił  

Panią Skarbnik o omówienie wykonania budżetu za 2012 rok.

Ad. 2 Pani Skarbnik omówiła wykonanie budżetu bardzo ogólnie.

Radny Pan Wrona miał pytanie do Pani Skarbnik związane z korektą finansową 5% faktycznych wydatków 

kwalifikowanych,  które  zostały  poniesione  w  związku  z  realizacją  zawartej  umowy  z  wykonawcą  na 

wykonanie wszystkich robót związanych z przebudową i rozbudową Centrum Integracji i Tradycji Miasta.

Ponieważ  w  sprawie  trwa  postępowanie  administracyjne,  członkowie  komisji  zawnioskowali  o 

powiadomienie K.B.P.iF. o efekcie postępowania (5 za 1 wstrzym.)

Następnie w sprawie wykonania budżetu było pytanie o zwrot środków z projektu przy ul. Parkowej.

Całkowity koszt wykonania robót w parku to 642494,63 zł. Zwrot to dopiero 33.916 zł. Nie ukończona jest 

tzw.  skałka  wspinaczkowa,  nie  jest  wiadome czy  urządzenia  do  zabawy na  powstałym tam placu  zabaw  

posiadają atesty. 
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Przewodniczący  R.M.  zapowiedział  zorganizowanie  spotkania  radnych  z  Kierownikiem  Działu  Promocji 

Panem Bartoszem Lipińskim, aby wyjaśnił wszystkie niewiadome. 

Ad. 3  Następnie  odbyła  się  Komisja  Rewizyjna,  w porządku obrad było  rozpatrzenie  dwu skarg 

mieszkańców  na  Dyrekcję  ZEZK-u.  Jedno  pismo  dotyczące  opisanej  sytuacji  przy  ul.  Waryńskiego 

przekazano  do  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  która  dokładnie  przyjrzy  się  problemowi.  Drugie  pismo 

przeanalizowano i podjęto wniosek.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Budżetu Planowania i  Finansów wnioskuje  do Przew. R.M. aby z chwilą  zakończenie 

postępowania administracyjnego w sprawie zamówienia publicznego związanego z rozbudową i przebudową 

Centrum Integracji i Tradycji Miasta w Kowarach wystąpił o powiadomienie członków komisji o efekcie tego 

postępowania. 

2.  Komisja Rewizyjna wnioskuje do Pana Burmistrza aby skłonił Dyr. ZEZK-u Panią Perłowską do 

opisywania na pisma Pani Zofii Kuczek i Panu Jerzemu Kuczek. Komisja Rewizyjna nie ma mocy sprawczych 

aby robić „porządek” we wspólnotach którymi zarządza ZEZK.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                           Budżetu, Planowania i Finansów;

                                                                                                                                                  Rewizyjnej 
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